

Influenza

Canada (19 October 1999). Influenza A viruses and 1 influenza B virus were reported during the first 2 weeks of the season. One of the influenza A viruses from Quebec was subtype A(H1N1).

France (20 October 1999). The first 2 influenza cases for the season were from southern France and were imported from Canada and the United States. They are both confirmed influenza A cases.

Switzerland (11 October 1999). One case of influenza A was diagnosed by antigen detection.

United Kingdom (20 October 1999). The first influenza isolates are from 2 cases in central England. One was an infant in hospital and the other an adult from a community source. Both isolates are influenza A(H3N2).

United States of America (11 October 1999). One confirmed case of influenza A was reported during the first week of October.

Grippe

Canada (19 octobre 1999). Des virus grippaux de type A et 1 de type B ont été signalés au cours des 2 premières semaines de la saison. L'un des virus grippaux A au Québec était de sous-type A(H1N1).

France (20 octobre 1999). Les 2 premiers cas de grippe de la saison se sont produits dans la partie méridionale du pays, et ont été importés du Canada et des États-Unis.

Suisse (11 octobre 1999). Un cas de grippe A a été détecté par analyse antigénique.

Royaume-Uni (20 octobre 1999). Les premiers isolements sont en provenance de 2 cas dans le centre de l'Angleterre. L'un était un nourrisson hospitalisé et l'autre un adulte à domicile. Tous deux étaient de type A(H3N2).

États-Unis d'Amérique (11 octobre 1999). Un cas confirmé de grippe A a été signalé au cours de la première semaine d'octobre.